
 

ZAPISNIK 

sa 76. sjednice Savjeta Agencije za sprječavanje korupcije 

održane 22. jula 2022. godine 

 

Sjednica je počela u 10.00 sati. 

Predsjedavao je Momčilo Radulović, predsjednik Savjeta ASK. 

Sjednici su prisustvovali: Goranka Vučinić i Rifat Hadrović, članovi Savjeta ASK i 

Aleksandra Vojinović, sekretarka Savjeta ASK.   Zlatko Vujović i Gavrilo Čabarkapa, 

članovi Savjeta ASK, nisu prisustvovali sjednici, uz najavu odsustva.  

Sjednici su prisiustvovali: Jelena Perović, direktorica ASK, Milena Kustudić, 

samostalna savjetnica Odsjeka za edukacije, istraživanja, kampanje i analitiku. Ko je 

saglasan sa predlogom.  

Sjednica je bila otvorena za predstavnike medija. 

   Kako nije bilo dodatnih prijedloga, za 76. sjednicu Savjeta ASK je jednoglasno  

utvrđen sljedeći 

DNEVNI RED: 

1. II kvartalni izvještaj o sprovođenju Plana rada ASK za 2022. godinu; i 

2. Tekuća pitanja. 

 

Jednoglasno su usvojeni zapisnici sa 74. i 75. sjednice Savjeta ASK, bez primjedbi. 

Jednoglasno je prihvaćen prijedlog da sjednici prisustvuje Milena Kustudić. 

 

Prva tačka: II kvartalni izvještaj o sprovođenju Plana rada ASK za 2022. godinu 

Predsjedavajući je podsjetio da je sjednica zakazana u skladu sa ranije utvrđenom 

praksom razmatranja kvartalnih izvještaja o radu i pozvao Milenu Kustudić da 

predstavi Izvještaj. (II kvartalni izvještaj o sprovođenju Plana rada ASK za 2022. 

godinu je sastavni dio ovog zapisnika). 

Nakon prezentacije Izvještaja, otvorena je rasprava. 

Momčilo Radulović je predložio da Savjet inicira dodatnu provjeru izvještaja o 

prihodima i imovini sekretara sekretarijata za urbanističko planiranje u svim lokalnim 

samoupravama u Crnoj Gori, kao i da iznađe način da izvještaji lica koja pokrivaju 

navedene funkcije u narednom periodu postanu obavezni dio dodatne provjere. 
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Goranka Vučinić je podržala prijedlog Momčila Radulovića i dodala da je provjera 

neophodna zbog brojnih medijskih natpisa kojima se dovodi u pitanje zakonitost rada 

navedenih lica u pojedinim crnogorskim opštinama. 

U odnosu na Izvještaj o radu za drugi kvartal 2022. godine, Goranka Vučinić je 

kazala da je evidentno da Agencija postiže sve bolje rezultate, uz dodatno 

angažovanje menadžmenta i zaposlenih u ASK. 

 

Prijedlog Momčila Radulovića je jednoglasno prihvaćen. 

 

Rifat Hadrović je pitao koliko je predmenta koji se odnose na ispitivanje stilova života 

javnih funkcionera upućeno Specijalnom državnom tužilaštvu da dalje postupanje. 

 

Milena Kustudić je odgovorila da su u dosadašenjem periodu SDT-u upućena tri 

predmeta, od kojih su svi pokrenuti po službenoj dužnosti, te da su svi u toku. 

 

Nakon završene rasprave, predsjedavajući je konstatovao da se Savjet upoznao sa 

Izvještajem o radu ASK za drugikvartal 2022. godine, uz jednoglasnu ocjenu da je 

Agencija u prvoj polovini 2022. godine u potpunosti realizovala sve aktivnosti 

predviđene Planom rada za 2022. i u svim oblastima rada nastavila pozitivan trend iz 

2021. godine, koja je u svim segmentima bila najefikasnija od osnivanja. 
 

 

Druga tačka: Tekuća pitanja  
 

I. Savjet ASK je jednoglasno inicira održavanje sastanka sa rukovodiocem 

Nacionalne IPA kancelarije (NIPAC) na temu učešća Agencije u programiranju i 

implementaciji projekata koji se finansiraju iz sredstava Evropske unije, kroz 

instrument pretpristupne pomoći - IPA; 

II. Odlučeno je da 77. sjednca bude održana u drugoj polovini avgusta 2022. godine,  

dok će tačan datum i mjesto održavanja iste biti naknadno određen. 

 

------------------------------- 

       Savjet ASK, na 76. sjednici, usvojio je sljedeće  
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ZAKLJUČKE I/ILI KONSTATACIJE:  

1. Konstatuje se da su u prvoj polovini 2022. godine u potpunosti realizovane sve 

aktivnosti predviđene Planom rada Agencije za 2022., kao i da je u svim 

oblastima rada nastavljen pozitivan trend iz 2021. godine; 

 

2. Savjet je inicirao sprovođenje dodatne provjere izvještaja o prihodima i imovini 

sekretara sekretarijata za urbanističko planiranje u svim lokalnim 

samoupravama u Crnoj Gori, kao i da iznađe način da izvjještaji lica koja 

pokrivaju navedene funkcije u narednom periodu postanu obavezni dio dodatne 

provjere; 

 

3. Savjet je inicirao održavanje sastanka sa rukovodiocem Nacionalne IPA 

kancelarije (NIPAC) na temu učešća Agencije u programiranju i implementaciji 

projekata koji se finansiraju iz sredstava Evropske unije, kroz instrument 

pretpristupne pomoći - IPA; 

 

4. Odlučeno je da 77. sjednca bude održana u drugoj polovini avgusta 2022. 

godine,  dok će tačan datum i mjesto održavanja iste biti naknadno određen. 
 

Sastavni dio ovog zapisnika je II kvartalni izvještaj o sprovođenju Plana rada ASK za 

2022. godinu;  

 

Sjednica je zaključena u 11.30h. 

Broj 00 – 1876/3 

Podgorica, 25. avgust 2022. godine 

 

 

SEKRETARKA SAVJETA                                        PREDSJEDNIK SAVJETA ASK 
 
 Aleksandra Vojinović, s.r.                                                   Momčilo Radulović, s.r. 
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ANEKS 1 
 

Izvještaj o radu ASK za drugi kvartal 2022. godine: 

https://www.antikorupcija.me/media/documents/II_kvartalni_izvje%C5%A1taj_o_radu_

ASK_u_2022.pdf 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


